
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Geachte lezer, 

 

De stad heeft lang moeten wachten op het Definitief Ontwerp (DO) voor het 

Zuiderplantsoen. Het Zuiderplantsoen komt te liggen op de deksels van de verdiepte 

ligging van de zuidelijke ringweg en maakt onderdeel uit van het project Aanpak Ring 

Zuid. Met het Zuiderplantsoen krijgt de stad er een fantastisch nieuw park bij met een 

naadloze aansluiting op het monumentale Sterrebos. Het DO voorziet in de eisen die 

uw raad met de vaststelling van het ‘rode boekje’ in november 2014 aan het project 

Aanpak Ring Zuid heeft meegegeven.  

 

Eén van de belangrijkste redenen dat het DO pas op 2 november jongstleden aan de 

stad is gepresenteerd, is dat we een uiterste inspanning hebben gedaan om in het 

ontwerp zo veel mogelijk rekening te houden met de bestaande bomen. We vinden dat 

we hierin zijn geslaagd omdat we met het aanpassen van het ontwerp tientallen bomen 

hebben gespaard Niettemin is het wel noodzakelijk om een achttal bomen te vellen. 

Wij informeren uw raad over deze Bomen Effect Analyse (BEA) omdat de bomen in 

de Stedelijke Ecologische Structuur (SES) staan.  Wij zijn voornemens om op basis 

van deze BEA een omgevingsvergunning kapactiviteit te verlenen.   

 

Tijdens de presentatie van het DO op 2 november 2023 aan de bewonersorganisaties 

als ook de vele andere belangstellendenen kwamen bijna uitsluitend lovende kritieken 

op het ontwerp naar voren, waarbij aangegeven is dat dit ontwerp het wachten waard 

was en de kers op de taart van Aanpak Ring Zuid is. Ook tijdens Let’s Gro is het DO 

aan het grote publiek gepresenteerd. Uw raad is op 29 november jongstleden 

geïnformeerd over het DO voor het Zuiderplantsoen. 
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Reden voor het vellen van de betreffende bomen is dat we het Zuiderplantsoen ook 

vanaf de Sterrebosstraat toegankelijk willen maken voor bewoners van de 

Herewegbuurt. In de contracteisen die wij als gemeente hebben opgesteld is de 

toegankelijkheid van het Zuiderplantsoen voor alle doelgroepen een belangrijke eis.   

Bovendien herstellen we hiermee ook een historische toegang tot het Sterrebos dat 

uitstekend past bij dit groene monument. De te vellen bomen staan op de locatie waar 

eind jaren 80 nog een afrit van de Zuidelijke Ringweg richting de Waterloolaan lag. 

Deze bomen behoorden dus niet tot de oorspronkelijke beplanting van het Sterrebos. 

Onduidelijk is of deze bomen zijn aangeplant of dat deze spontaan op deze plek zijn 

gegroeid.  

  

De acht te vellen bomen worden binnen de projectgrenzen van ARZ en binnen de SES 

gecompenseerd. De bomen worden daarbij conform onze beleidsregels op 

kroonvolume gecompenseerd. Het DO voor het Zuiderplantsoen voorziet al in de 

aanplant van tenminste 250 nieuwe bomen. 

 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.  

 

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Groningen, 

 

 

 

burgemeester,     secretaris, 

Koen Schuiling    Christien Bronda 

 

 

Deze brief is elektronisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 

 

 


